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Naši študentje
najboljši v državi

Košarkarji kluba škofjeloških študentov so se aprila ude-
ležili finalnega turnirja Slovenske študentske košarkarske 
lige, imenovane ŠKIS koš. V finalu so premagali ekipo štu-
dentov šmarške fare in osvojili naslov državnih prvakov.

Študentsko tekmovanje v košarki organizira Škis, Zveza študentskih 
klubov Slovenija, v njej pa sodelujejo študentski klubi iz vse Slovenije. 
Vsaka ekipa nastopi s tremi igralci, zmagovalec pa postane tisti, ki 
prvi doseže 15 točk. V Sežani se je 18. aprila zbralo osem ekip, ki so 
se na zaključnem turnirju pomerile za naslov najboljšega v Slove-
niji. Škofjeločani so po uvodnih tekmah osvojili prvo mesto v svoji 
tekmovalni skupini in se v polfinalu pomerili z ekipo študentov iz 
Zgornje Savinje. Po dveh dobljenih tekmah so se uvrstili v finale. 
Tam so jih čakali študenti šmarške fare, ki jim niso bili dorasli tek-
meci, in tako je KŠŠ slavil prvi naslov državnih prvakov v košarki. 
»Zelo smo veseli, da smo tako dobro igrali in zmagali na študentski 
košarkarski ligi. Zahvaljujemo se KŠŠ za njihovo pomoč in upamo, 
da bomo naslednje leto ubranili letos osvojeni naslov,« je povedal 
član ekipe KŠŠ, Matej Kolakovič.  Škofjeločani pa se lahko pohvalijo 
tudi z najkoristnejšim igralcem zaključnega turnirja. To je postal 
Peter Plantarič.

Monika Strel

Za ekipo KŠŠ so nastopili Jernej Kos, Grega Zakotnik, Rok Bergant, 
Matej Kolakovič in Peter Plantarič.

Največ zanimanja
za otroška kolesa

Treking klub Škofja Loka je že enajsto leto zapored organizi-
ral tradicionalni kolesarski sejem. Člani kluba so strokovno 
svetovali pri nakupu koles ter kolesarske in druge športne 
opreme.

Tradicionalni sejem rabljenih koles, ki je letos potekal 9. maja na ploščadi 
pri nekdanji vojašnici, je zelo odmeven. Številni, ki kolo uporabljajo za 
vožnjo po mestu in krajše relacije, z nestrpnostjo čakajo, kdaj ga bodo 
ponovno organizirali.

»Največje zanimanje je med tistimi, ki kolo potrebujejo za vožnjo 
po mestu oziroma za krajše relacije, nadalje med dijaki in študenti, 
ki kolo uporabljajo za prevoz do železniške postaje, še največ pa je 
zanimanja za otroška kolesa, saj le-ta otroci zelo hitro prerastejo, na 
sejmu pa jih je moč dobiti po zelo ugodni ceni,« je povedal  član Treking 
kluba Jože Oblak.

Tako na sejmu prodajo tudi do sto koles, pa veliko tudi triciklov, ro-
lerjev, kolesarske opreme itd., pri čemer so kupci, čeprav gre večinoma 
za rabljena kolesa, deležni strokovnega nasveta.

Klavdija Š. K.

Kolesarski sejem v organizaciji Treking kluba
je bil zelo dobro obiskan.

Metod Benedik gost Blaznikovega večera
V četrtek, 21. maja, je v Miheličevi dvorani v Kašči potekal Blaznikov večer. Tokratni gost je bil dr. Metod Benedik, 

ki je obiskovalcem predstavil zgodovino kapucinskega samostana v Škofji Loki. 

Blaznikove večere organizira 
Muzejsko društvo Škofja Loka. 
Posvečeni so domoznanstvu 
loškega območja in so vsebin-
sko nadaljevanje Loških veče-
rov, ki so potekali v tridesetih 
letih prejšnjega stoletja in še 
nekaj let po drugi svetovni 
vojni. Poimenovani so po zgo-
dovinarju dr. Pavletu Bla-
zniku, ustanovitelju loškega 
muzejskega društva. Osnovani 
so kot predstavitev neke teme, 

ki jo predstavi posamezen stro-
kovnjak ali raziskovalec nekega 
področja, nato pa sledi pogovor 
o njej. Za temo o kapucinskem 
redu in samostanu v Škofji Loki 
so člani društva povabili dr. 
Metoda Benedika, slovenskega 
teologa, kapucina, zgodovinar-
ja in pedagoga. Nekdanji dekan 
Teološke fakultete v Ljubljani je 
večji del svojega službovanja 
preživel v kapucinskem samo-
stanu sv. Ane v Škofji Loki, kjer 

je preučeval zgodovino kapu-
cinskega reda v Sloveniji in v 
Škofji Loki. Svoja dognanja je 
zbral v knjigi Kapucinski samo-
stan s cerkvijo sv. Ane Škofja 
Loka, ki jo je ob tej priložnosti 
tudi predstavil. Metod Benedik 
je zbrane v Miheličevi dvorani 
popeljal skozi zgodovino ka-
pucinov v Sloveniji, povedal, 
kako so ti prišli v Škofjo Loko, 
kaj so kapucini pomenili loške-
mu prebivalstvu ter poudaril 

njihov »ljudski« značaj. Dokaz 
tega naj bi bil, da je kapuci-
nu patru Romualdu uspelo za 
prvo predstavitev Škofjelo-
škega pasijona zbrati takšno 
število ljudi v tako kratkem 
času. Predstojnik Inštituta za 
zgodovino Cerkve je za konec 
poudaril pomen Škofjeloške-
ga pasijona, za katerega so 
zaslužni prav kapucini. 

Monika Strel


